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Memo 

 
 
Aan : PvdA, G.M. Penning de Vries 

Van : College van burgemeester en wethouders van Overbetuwe 

CC :  

Ons kenmerk : 10int01328 

Datum : 7 december 2010 

Betreft : Beantwoording vragen VIP Europaplein Elst (vraagnummer S-104) 

 

 
 
 
Geachte mevrouw Penning de Vries, 
 
Naar aanleiding van uw vragen over de werking van de VIP op het Europaplein te Elst, 
volgen hieronder de antwoorden. 
 
Vraag 1 
Welke stappen gaat de gemeente op korte termijn ondernemen om de klachten weg te 
nemen? 
 
Alle VIP’s zijn aangepast, waardoor het aantal storingen sterk verminderd is. Inwoners 
kunnen als extra service de ingezamelde kunststofverpakkingen -in doorzichtige zakken- 
gratis inleveren op beide milieustraten. 
 
Vraag 2 
Heeft de gemeente wel enige grip op de VIP’s? 
 
Wij doen al het mogelijke om de VIP’s storingsvrij te laten werken. Zo worden de VIP’s 
samen met de overige inzamelvoorzieningen regelmatig gereinigd. Eventuele 
onvolkomenheden worden hierbij meteen verholpen. Verder wordt er adequaat actie 
ondernomen bij meldingen van storingen. Bij verstoppingen van het inwerpluik wordt de 
storing direct verholpen. Bij technische storingen was het soms noodzakelijk om een 
container naast de VIP te plaatsen. Met de aanpassingen van de VIP’s, zijn deze containers 
niet meer noodzakelijk. Gelukkig is het aantal storingen al sterk verminderd ten opzichte van 
het begin van het jaar. Wij willen hierbij nog eens vermelden dat veel storingen worden 
veroorzaakt door de inwoners zelf. We hebben het hierbij dan over oneigenlijk gebruik van 
de VIP’s (inwerpen van o.a. partytenten, accu’s, tuinstoelen, etc.) en vandalisme. 
Met de actie genoemd bij vraag 1, krijgt de gemeente nog meer grip op de VIP’s. 
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Vraag 3 
Is dit het moment om over te stappen op kliko’s of zakken voor plastic afval? 
 
Nee, wij zien geen reden om af te stappen van het huidige brengsysteem. Veel mensen 
vinden het prettig zelf te kunnen bepalen wanneer zij de kunststofverpakkingen af willen 
voeren. Het brengsysteem door middel van VIP's heeft als voordeel dat de verpakkingen 
worden opgeslagen in een ondergrondse container. Daardoor wordt aanzienlijk bespaard op 
de logistieke kosten. Dit betekent geen extra inzamelroute van inzamelvoertuigen langs  
huishoudens. Dit past binnen een klimaatneutraal Overbetuwe. In vergelijking met een 
haalsysteem dat gebruik maakt van inzameling van zakken bij huishoudens, hoeven 
inwoners thuis geen grote hoeveelheden kunststofverpakkingen op te sparen tot de 
ophaaldag. Inwoners kunnen in Overbetuwe elke dag deze verpakkingen afvoeren. Een 
ander voordeel is dat er geen ontsierende afvalzakken aan straat worden aangeboden. 

  

Vraag 4 
Heeft de gemeente enig zicht op het verschil in kosten tussen kliko’s/zakken versus VIP’s? 
Met andere woorden, wat levert een omschakeling financieel op of wat kost het? 
 
De jaarlijkse kapitaallasten van de VIP’s komen overeen met de kosten van een haalsysteem 
door middel van zakken, waarbij 1 keer per maand wordt ingezameld. Indien inzameling 
wordt uitgebreid naar 2 keer per maand, worden de inzamelkosten hoger ten opzichte van de 
VIP’s. De jaarlijkse kapitaallasten van de VIP’s lopen nog door tot en met 2018. Dit betekent 
dat de kosten bij een uitbreiding met een haalsysteem 2 maal zo hoog worden. 
Voor wat betreft de vergoedingen voor het kunststof (afvalfonds), heeft in 2010 op basis van een 
benchmark een evaluatie plaatsgevonden door de VNG en Nedvang. De resultaten van deze 
evaluatie kunnen aanleiding zijn om de inzamelvergoeding voor 2011 en 2012 te wijzigen. Eind 
2010 zal hier duidelijkheid over zijn. 
 
 
 
Hoogachtend, 
 
namens burgemeester en wethouders, 
de wnd. portefeuillehouder Milieuzorg, 
 
 
 
 
J.A.M. van Baal 
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